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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
In de Informatieronde van 31 januari 2017 over het Rekenkamerrapport inzake het 
sportaccommodatiebeleid is toegezegd dat nog een viertal vragen schriftelijk zal worden beantwoord. 
Hierbij treft u deze vragen en de reactie daarop aan. 
 

Vraag 1: De multifunctionaliteit van het MVV-stadion, waarbij niet alleen naar de beperkingen wordt 

gekeken, maar met name ook naar de mogelijkheden. 

Reactie: Voor wat betreft het overzicht van het aantal keren dat het stadion voor andere doeleinden 
is verhuurd, zijn wij op dit moment samen met MVV bezig om dit overzicht in te vullen. U krijgt dit 
overzicht zodra dit compleet is. De eerste keer is de gemeenteraad geïnformeerd over de 
multifunctionele verhuur van het stadion bij de beantwoording van de vragen ex art. 39 RvO van 7 
april 2013. 
Op internet worden op de pagina van MVV met een website de mogelijkheden toegelicht welke er 
zijn om stadion De Geusselt te huren voor sport- en andere evenementen. MVV meldt deze 
mogelijkheid ook periodiek in haar communicatie. Ook bij de afdeling evenementen is deze 
verhuurbaarheid van het stadion bekend en wordt hiernaar verwezen als het stadion als locatie past 
bij een specifiek evenement. 
 
Vraag 2: Het meerjarenonderhoudsplan van Maastricht-Sport. Waren er voorheen geen 
meerjarenonderhoudsplannen en indien dat wel zo was, waarom heeft het dan zo lang geduurd. 

Reactie: Er waren in het verleden wel MJOP’s, maar deze waren niet gebaseerd op een analyse 

van de werkelijke en actuele kosten per sportvoorziening. Deze zijn nu geanalyseerd en 
geactualiseerd. Op basis van de geactualiseerde situatie is vervolgens de begroting van Maastricht 
Sport voor 2017 aangepast. Deze MJOP’s waren noodzakelijk als basis voor de vormgeving van een 
kostprijsgerelateerde tariefsystematiek die uitgangspunt is voor een nieuwe tariefstructuur. Tevens is 
in de systematiek verwerkt hoeveel gebruik er wordt gemaakt van iedere sportvoorziening.  
 
Vraag 3: Nagegaan zal worden op welke wijze individuele bezoekers van de conferentie Sport op 29 
september 2016 op de hoogte kunnen worden gehouden van inbreng en voortgang van suggesties. 
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Reactie: De conferentie was bedoeld om te laten zien wat er allemaal op het gebied van sport in de 
stad gebeurt en om ontmoeting/kennismaking te organiseren tussen gemeenteraad, burgers, 
sporters en commerciële sportpartijen, onderwijs etc. 
Het initiatief van de conferentie kwam van de gemeenteraad en Maastricht Sport is vanaf het begin 
betrokken geweest bij de vormgeving van deze bijeenkomst en heeft dit initiatief meteen omarmd 
omdat men de meerwaarde hiervan zag. Maastricht Sport heeft veel ideeën opgehaald en neemt die 
mee bij de activiteiten die wij ontplooien. Zo staat bijvoorbeeld in het jaarplan dat wij bezig zijn met 
het ontwikkelen van een loopvisie. Ook het idee van de Blauwe Loper zal op een bepaalde manier 
worden meegenomen in de toekomstige nota inzake sporten en bewegen in de openbare ruimte. 
In de communicatie van de activiteiten zal zeker naar de conferentie verwezen worden. Maastricht 
Sport geeft in haar jaarplan aan dat ze samen met publieke en private partners een vraaggericht 
sport- en beweegaanbod wil realiseren.  
We hebben de resultaten van de conferentie Sportief Maastricht actief en breed gecommuniceerd via 
een uitgebreid e-zine dat via de volgende kanalen bekendheid heeft gekregen; 

1) De website van Maastricht Sport http://www.maastrichtsport.nl/activiteiten-en-
evenementen/home/conferentie-sportief-maastricht. 

2) De facebook pagina van Maastricht Sport https://www.facebook.com/MaastrichtSport/. 
3) De digitale nieuwsbrief van Maastricht in september (aankondiging) en december 2016 (e-

zine met resultaten). 
4) Daarnaast hebben alle geïnteresseerden en deelnemers aan de conferentie de e-zine 

digitaal ontvangen.  
In de e-zine stonden de kanalen genoemd (website Maastricht Sport en Facebook Maastricht 
Sport) die ingezet worden bij nieuwe ontwikkelingen. 

Tijdens de conferentie is een belangrijke rol toegekend aan de term “verbinden”. Maastricht Sport 
biedt op verzoek de mogelijkheid om actief mensen/partijen met elkaar in verbinding te brengen. 
 
Vraag 4: De wijze waarop de raad in de toekomst periodiek zal worden geïnformeerd over de 
ontwikkelingen in het sportaccommodatiebeleid. 

Reactie: Ik wil in samenspraak met de gemeenteraad werken aan een periodieke rapportage 
sportaccommodaties in de vorm van een monitor, waarbij uitgangspunt zullen zijn de afspraken die 
met uw raad op dit terrein zijn gemaakt of worden gemaakt. Ik stel voor dat onderdelen hiervan in 
ieder geval zijn het gebruik van de voorzieningen, de jaarlijkse kosten en de voortgang in 
afgesproken projecten/doelstellingen op dit  beleidsterrein. Daarnaast neemt de gemeente 
Maastricht vanaf dit jaar deel aan de landelijke monitor op sportgebied en op deze wijze kunt u een 
vergelijking maken hoe de situatie van de gemeente is ten opzichte van andere vergelijkbare 
gemeenten. 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
 
Jim M. Janssen, 
Wethouder Sociale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie. 
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